
Referat FAU Foldnes skule 

Dato:  05.02.24 Referent:  Ingvild Skaar 

Sted: Foldnes skule   

 Disse er innkalt:  Møtt Forfall 

1. Tonje Kyrkjeeide Åsebø X  

2. Serina Angeltveit X  

3. Ingvild Skaar X  

4. Heidi Stormark Foldnes  X 

5. Silje Karin Myhr Algrøy X  

6. Anja Helene Larsen Kalgraf  X 

7. Trude Ramberg X  

8. Håvard Bjørsvik Kallevik X  

9. Charlotte Molland  X 

10. Marthe Faugstad X  

11. Renate Furelid Johnsen  X 

12. Ingelin Våge X  

13. Thomas Rasmussen X   

 

 

Sak  Ansvarlig Frist 

1 Rektor informerer  
Det vart informert på e-post om at alle 
klassetrinn vil gjennomføre foreldremøte i 
februar, og kontaktlærerne  på 
mellomtrinnet vil da informere om 
resultat fra elevundersøkelsen, og videre 
arbeid på sine trinn.  
 
FAU vil få en gjennomgang av 
elevundersøkelsen på neste møte.  

  

2 Valg av ny nestleder  
Heidi Stormark Foldnes er valgt til ny 
nestleder. 

  

3 Trafikkaksjon 
Det blir trafikkaksjon i uke 10. FAU ønsker 
da å gjennomføre en forsøksordning der 
barn på mellomtrinnet som blir kjørt til 
skolen blir satt av på parkeringen til 
gravplassen, og se om dette kan hjelpe på 
trafikksituasjonen. Dette vil bli avklart 
med skoleledelse om er aktuelt, og det vil 
da bli sendt ut informasjon i forkant.  
 
 

  



4 Skoleskyss frå Våge 
Ved henvendelser til FAU om skoleskyss 
bør foreldre henvises til å ta kontakt med 
kommunen. Det er opplæringsloven som 
setter rammer for når foreldre har krav på 
gratis skoleskyss.  
 
FAU kan derimot engasjere seg til å sikre 
fortau for resterende veistrekke mot Våge 
og Anglevik der dette mangler. Saken kan 
tas opp i SU/SMU-møte.  

  

5 Årshjul og vedtekter for FAU 
FAU er enige i at det bør opprettes årshjul 
og vedtekter for FAU. 

- FAU ønsker å avklare om det er 
mulig å konstituere nytt FAU i juni, 
slik at man kommer i gang med 
første møte i august.  

- Gjennom årshjulet kan det tas med 
tidspunkt for utarbeiding av busjett 
og regnskap for FAU.  

- Det kan gjerne tas initiativ til 
byttedag på skolen som skjer på et 
fast tidspunkt hvert år.  

- Det kan bli vurdert om det finnes 
alternativ til elevkvelder som 
sosiale arrangement.  

Tonje  

6 Eventuelt 
Det er ønskelig å gjennomføre noe sosialt 
for småtrinnet til våren. Det blir behov for 
å avklare hvem i FAU som kan ta ansvar 
for å sikre slik gjennomføring.  
 

  

 

Neste møte 04.03.24 

  


